
ZASTUPITELSTVO OBCE SKOTNICE 

                                         Zápis 
         z     veřejného setkání občanů se samosprávou 15. září 2009  

Program:

1) Seznámení s děním v uplynulém období
2) Připravované projekty a záměry
3) Videoprodukce – ukázka prezentace obce „Vesnice roku 2009“
4) Náměty, připomínky, požadavky občanů

Jednání zahájila a řídila starostka obce. Za samosprávu byli kromě starostky dále přítomni
Jaroslav Bílek, Rudolf Kuřec, Ludmila Genzerová a Drahomíra Štěpánová.

K     bodu 1)  

Starostka seznámila s projekty realizovanými od počátku roku a výší jejich nákladů:
- výstavba ČOV restaurace U žabáka            náklady  442.7063,--     plně z rozpočtu obce
- rekonstrukce zahrady MŠ                            náklady  372.000,--       dotace 260.000,--
- oprava sakrální stavby Boží muka               náklady  107.000,--       dotace  40.000,-
- oprava kaple u hřiště                                    náklady 140.163,--        pln ě z rozpočtu obce
- zpevněné plochy u pohostinství Skorotín    náklady 671.790,--        dotace 395.000,--  
- opravy výtluků místních komunikací          náklady 310.545,--        plně z rozpočtu obce

K     bodu 2)   

Starostka informovala o připravovaných projektech a záměrech na další období:
- dokončení úprav veřejného prostranství ve Skorotíně (nádvoří a zahrada u

pohostinství). Bude se jednat o vybavení mobiliářem, ohrazení pozemku ze strany od
pana Petruniaka, výsadby nové zeleně a údržba stávající .

- zřízení nového veřejného prostranství na obecním pozemku naproti „Bagetárně „.
Záměr  umístění laviček, dětských herních prvků, úprav a výsadby zeleně.   

V obou případech obec počítá s účastí občanů při výběru mobiliáře i samotných úpravách
prostranství
- nadstřešení budovy obecního úřadu a zřízení muzea venkova a zemědělství v 
       podkrovních prostorách objektu. Na realizaci tohoto projektu obec získala dotaci ve    
       výši Kč 1.798.000,--. Předpokládané náklady byly vyčísleny ve výši 1.998.372,-- bez 
       DPH. 
- revitalizace přírodní zajímavosti Hončova hůrka – v současné době se zpracovává 
      odborná biologická studie, která zmapuje významné krajinné prvky a hodnotu celé
      lokality. Obec má záměr  zamezit devastování krajiny motorkáři a nelegálními 
      „kopáči“ nerostů, zřídit zde relaxační zónu s naučnou stezkou, obnovit mokřady a 
      původní druhy rostlin a živočichů. Na sanaci krajiny chce obec získat prostředky 
      z ministerstva průmyslu a obchodu vyčleněné na revitalizaci území dotčených těžbou 
      nerostů.
      Starostka v této souvislosti požádala občany o podání námětů k možnému využití 

            lokality.



- starostka informovala občany o záměru obce zapojit se do grantového programu   
       Nadačního fondu Hundai – komunitní projekty a vyzvala veřejnost k podání námětů 

K     bodu 3)    
Starostka dala občanům ke zvážení, k jakým účelům využít finanční dar Moravskoslezského
kraje ve výši Kč 100.000,--, který obec obdržela za získání 3. místa v krajském kole soutěže
Vesnice roku 2009.Své náměty mohou občanů podat osobně, telefonicky či elektronickou
cestou obecnímu úřadu do 30. září 2009.  Zároveň občané shlédli prezentaci o obci, která byla
připravena pro hodnotitelskou komisi soutěže. 

K     bodu 4)   
Občané uplatnili následující požadavky a připomínky:

- požadavek prodloužení provozu mateřské školy během prázdninových měsíců
- požadavek na vyčištění části mlýnského náhonu „ před řadovkami“
- požadavek na zřízení zábradlí na mostku na Haškovi
- požadavek na osvětlení autobusových čekáren 
- požadavek na osvětlení sportovních areálů 
- připomínka k nedodržování povolené rychlosti v lokalitách označených „obytná zóna“

a parkování hostů restaurace U žabáka podél místní komunikace, přestože je obecní 
parkoviště prázdné 

- připomínka k volně pobíhajícím psům a vodění psů na dětská hřiště a veřejná
prostranství v obci

- připomínka k motorkářům na Hončové hůrce
- připomínka k nevhodnému chování mládeže v autobusových čekárnách (pití, kouření, 

neudržování čistoty)      

Zapsala: Anna Mužná 


